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AGENDAPUNT...,

onderwerp: discussie komende Sinterklaasintocht 2020

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 1 juli 2020,

Overwegende dat:

• De discussie rond Zwarte Piet nu actueel is;
• De raad signalen/brieven heeft ontvangen over de komende Sinterklaasintocht van bezorgde inwoners;
• Het overleg over de intocht na de zomer door het college opgepakt wordt;

Constaterende dat:

• De discussie nu actueel is en na de zomer een gesprek oppakken te laat is;
• De inwoners vragen om een richting door het college over wel of geen Zwarte Pieten bij de intocht;
• Sommige inwoners Zwarte Piet als nodeloos kwetsend symbool zien;
• En liever een ander soort Piet zouden zien bij de komende intocht van Sinterklaas in Gouda;
• Er voldoende ruimte/tijd is om tot een ander soort Piet te komen in Gouda, als we tijdig genoeg met de

betreffende betrokken organisaties in overleg treden. Dus niet wachten tot het najaar 2020.

En verzoekt het college om:

Nu reeds het gesprek met de stad aan te gaan over de intocht van Sinterklaas 2020 (en de discussie 
aangaan over een ander soort Piet dan Zwarte Piet) en niet te wachten tot na de zomer.

En gaat over tot de orde van de dag.
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